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Gyümölcsoltó Boldogasszony – Urunk születésének hírüladása 

 

Egy mondatot emelnék ki ebből a részből: „mert nem lehetetlen az Istennél semmi sem” (Lk 1,38) 

Nem lehetetlen gyermeket foganni a Szentlélektől, és nem lehetetlen hajlott korban szintén gyermeket 

foganni. Nem is akármilyen gyermeket. Ő lesz Keresztelő szent János – Jézus előhírnöke. Mária gyermeke 

pedig a Messiás. 

Gyümölcsoltó Boldogasszony ünnepén, amikor hírül adta Gábriel Főangyal Máriának a hírt, hogy gyermeke 

lesz a Szentlélektől, és fia fog születni, akit Jézusnak fog nevezni, gondoljuk át, hogy életünkben milyen 

csodákat kaptunk Istentől? 

Számomra a legnagyobb csodák voltak gyermekeim születései, aztán az igaz barátok, a család, amiben 

felnőttem, hiszen csodálatos szüleim voltak. De csodálatos a természet, hát még ha az embernek van jó 

szeme, hogy mindazt, amit a Teremtő teremtett, azt teljes pompájában láthatja. Az egész élet tele van 

csodákkal. Vegyük észre, és ne felejtsünk el ezekért MINDEN NAP hálát adni Teremtőnknek! Ámen. 
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